
 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer Geerts, 

 

U hebt het College op 9 juni artikel 41 vragen gesteld. Die gaan over de ambitie van onze 

gemeente met betrekking tot de energietransitie. In de Opiniecommissie van vorige week is 

dit onderwerp besproken en zijn ook uw vragen aan de orde geweest. Andere fracties en ik als 

portefeuillehouder hebben daarop gereageerd. De beantwoording is in lijn hiermee.  

 
1. Waar staat in de motie van 5 maart 2020 dat het raadsbesluit van 6 juli 2017 is 

doorgehaald?  

Bij Raadsbesluit is de RES-opgave voor Oss als ambitie vastgesteld. Daarmee en mede 

gehoord hebbende de reactie vanuit de gemeenteraad is naar onze mening de overall energie-

ambitie bijgesteld. In de recente Opiniecommissie is naar aanleiding van het voorstel in de 

Opinienota Energiebesparing gesproken over de ambitie mbt. energiebesparing voor de 

komende 3 jaar.  

 

2. Bent u het eens met de SP dat we ons niet alleen moeten laten leiden door de van bovenaf 

opgelegde RES, maar vooral ook door de eigen ambitie van de gemeente Oss en de kansen 

die wij zien om Oss beter en duurzamer te maken?  

De gemeenteraad stelt de ambitie vast. Hierover is gesproken in de Opiniecommissie. Deze 

input verwerken wij in de Adviesnota.  
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3. In het coalitieakkoord “Kansen zien, kansen pakken’ van 2018 staat dat ‘we vasthouden 

aan de ambitie om zo duurzaam mogelijk te zijn en tot de koplopers van Brabant te behoren’. 

Wij proeven de laatste tijd terugtrekkende bewegingen bij het college op dit terrein. Heeft u 

spijt van dit onderdeel uit het coalitieakkoord?  

Zo nee, kunt u dan bevestigen dat u nog steeds de ambitie heeft om op het gebied van 

duurzaamheid en dus ook op het gebied van energiebesparing tot de koplopers van Brabant te 

behoren?  

Zie vraag 2. De ambitie die door de gemeenteraad wordt vastgesteld, bepaalt de speelruimte 

van het College. Onze realisatiekracht en de snelheid van uitvoering maken waar we staan in 

de vergelijking tot andere gemeente en hoe we worden gezien. Met de invulling en voortgang 

van grootschalige opwekking kunnen we het verschil maken. 

 

4. Bent u het eens met de SP dat het voor consistent beleid belangrijk is om een stip op de 

horizon te hebben en hieraan vast te houden, ook wanneer het door crisissen of andere 

oorzaken even tegen zit? En dat het raadsbesluit van 6 juli 2017 een uitstekend voorbeeld is 

van zo’n stip op de horizon?  

Een heldere stip op de horizon is nodig. Die bepaalt de gemeenteraad. Zo ook of onvoorziene 

omstandigheden dan wel nieuwe ontwikkelingen aanleiding zijn tot bijstelling. De RES-opgave 

is daarvan een sprekend voorbeeld.  

 

5. De Brabantse Milieufederatie stelt dat 1 joule besparen betekent dat 3 joule minder hoeft te 

worden opgewekt. Dit omdat bij het opwekken en transporteren van elektriciteit veel energie 

verloren gaat. Bent u het eens met de SP dat dit een reden is om ons vooral te richten op 

energiebesparing en niet zozeer op het grootschalig opwekken van elektriciteit?  

Staand beleid is dat het niet of/of is maar en/en. U kent onze visie : als we snel massa willen 

maken en de kosten/baten-analyse meewegen, kunnen we onze focus het beste richten op 

realisatie van de mogelijkheden van windenergie op ons grondgebied.  

 

Ik hoop uw vragen hiermee naar tevredenheid te hebben beantwoord. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
 
 
 
Mr. J. van der Schoot 
wethouder 
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